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ZAPISNIK  
SA 10. SJEDNICE VMO VOJAK 

 
 

10. sjednica VMO Vojak održana je 15. veljače 2024. (četvrtak) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1 B. 
 
 

 Sjednici su bili nazočni: 
- Saša Ostojić, predsjednik VMO 
- Ružica Ažman, zamjenica predsjednika VMO 
- Marino Mataija, član VMO 
- Artur Moraal, član VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Vojak 
 
 Sjednici nisu bili nazočni: 
- Nela Valerjev Ogurlić, članica VMO 
 
 
Zapisnik sa 9. sjednice usvojen je jednoglasno. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Dan žena- dogovor oko programske aktivnosti 
2. Poslani/zaprimljeni dopisi službi/građana 
3. Tekuća komunalna problematika 
4. Razno  

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
 Vijeće MO Vojak planira obilježiti Međunarodni dan žena 6. ožujka 2024. godine uz gđu. 

Rajku Jurdana- Šepić i „Informativno- antipolitički talk show: Sve što treba znat' o ženi“, a 
moderator programa biti će predsjednik Vijeća MO Vojak, gosp. Saša Ostojić. Programska 
aktivnost održati će se u OŠ Vladimir Gortan, a za posjetiteljice će se osigurati cvijeće za 
poklon. Program će započeti u 18 sati. 

  
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je jednoglasno usvojilo plan 

programske aktivnosti Dan žena. 



AD 2 
AD 2.1. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak izvijestila je prisutne o dopisu poslanom Komunalnom 

redarstvu i Odsjeku zajedničkih komunalnih djelatnosti vezano za glomazni otpad i 
orezivanje zelenila na zelenoj površini pored TS u ulici Slavka Krautzeka kod kbr. 92ABC. 
Od nadležnih službi je dobivena povratna informacija da je izdan nalog za odvoz glomaznog 
otpada i nalog za orezivanje zelenila. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
 

AD 2.2. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak izvijestila je prisutne o dopisu Rijeka plusa vezano za 

prijedlog Vijeća da se u Marohnićevoj ulici, neposredno nakon križanja s Mihanovićevom 
ulicom postave fleksibilni stupići koji bi sprječavali nepropisno parkiranje vozila i povećali 
vidljivost vozačima. Iz Rijeka plusa su odgovorili da se na nogostup ne mogu postaviti 
stupići, a da bi se postavljanjem fleksibilnih stupića situacija dodatno pogoršala jer bi se 
nesavjesni vozači parkirali uz stupiće čime bi još više suzili kolnu traku. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Nakon kraće rasprave odlučeno je 

da se Rijeka plusu uputi dodatno pojašnjenje obzirom da Vijeće nije predložilo 
postavljanje prometnih stupića na nogostupu već je predloženo da se isti postave uz 
sam rub kolne trake kako se na tom mjestu vozila ne bi mogla parkirati, a vozači koji 
skreću iz smjera Mihanovićeve ulice mogli bi nesmetano držati smjer u svojoj kolnoj 
traci. 

 
 
 

AD 2.3. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak izvijestila je prisutne o odgovoru Rijeka plusa vezano za 

postavljanje dodatnog prometnog ogledala u Marohnićevoj ulici, na raskrižju s ulicom Drage 
Šćitara. Iz Rijeka plusa su odgovorili da će na navedenoj lokaciji iz redovnih sredstava 
održavanja biti postavljeno dodatno prometno ogledalo koje će povećati preglednost 
vozačima iz smjera Pošte.  

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 
 
 
 

AD 2.4. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak izvijestila je prisutne o dopisu KD Čistoća u kojem se Vijeće 

obavještava kako će se sanacija stepeništa između ulice Krimeja i Mihanovićeve ulice 
odraditi u prvoj polovici veljače. Radovi su u međuvremenu izvršeni. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 
 
 
 
 
 
 
 
 



AD 3 
AD 3.1. 
 Predsjednik Vijeća, gosp. Saša Ostojić, upoznao je prisutne s problematikom sigurnosti 

pješaka u ulici Prilaz Vladimira Gortana. Prošloga tjedna na lokaciji u blizini kioska Tiska 
dogodila se prometna nesreća u kojoj je jedna osoba smrtno stradala. Predsjednik Vijeća 
predložio je da se u roku 8 dana sazove tematska sjednica na kojoj će Vijeće sastaviti dopis 
prema nadležnim službama od kojih će se zatražiti hitno rješenje problematike sigurnosti 
pješaka u ulici Prilaz Vladimira Gortana. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je donijeta jednoglasna odluka da 

se iduća sjednica održi u četvrtak, 22. veljače 2024. godine, s početkom u 17 sati. 
 
 
AD 4 
 Nije bilo prijedloga.  
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 3 (tri) stranice. 
 
 
Zapisničar- referent za mjesnu samoupravu:        Predsjednik Vijeća MO Vojak: 
 
   Nika Pavlinić                         Saša Ostojić 


